
 
 
 

 

ZAPISNIK 
  

s 9. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održanog 17. travnja 2018. na Državnom hidrometeorološkom zavodu, Grič 3, Zagreb, s početkom u 

15:45 sati 
 
 

  
Prisutni:  
Upravni odbor: Antun Marki, Mladen Rupčić, Ivan Güttler, Vesna Đuričić, Igor Kos, Kornelija Špoler              
Čanić 
Ispričani: Alen Sajko 
Nadzorni odbor: Ksenija Cindrić Kalin 
Ispričan urednik HMČ-a: Bojan Lipovšćak 
 

Dnevni red: 

1. Verificiranje zapisnika s prethodnih sjednica  
2. Financije  
3. Meteorološki izazovi 6 
4. Hrvatski meteorološki časopis 
5. Proljetna Skupština 
6. Izlet 
7. Razno 

Ad 1. Verificirani su zapisnici sa sjednica održanih 18. listopada te 4. i 29. prosinca 2017. godine. 
 
Ad 2. Trenutno stanje računa iznosi 52.757,04, a blagajne 835,66 kuna. Podmirene su sve obveze iz 
2017. godine. Na prijedlog Vesne Đuričić, donesena je odluka da se članarina može uplaćivati i 
gotovinom preko blagajne. 
 
Ad 3. Upravni odbor donio je odluku o nazivu sljedećih Meteoroloških izazova: “Meteorološki izazovi 6 
- Napredne tehnologije u rješavanju meteoroloških izazova” koji će se organizirati sredinom studenog. 
Zaključeno je da se moraju formirati Organizacijski i Znanstveni odbor. Za predsjednika 
Organizacijskog odbora imenovan je Antun Marki. Za suorganizatore su predloženi Državni 
hidrometeorološki zavod, Hrvatska kontrola zračne plovidbe te Geofizički odsjek PMF-a. Ivan Güttler 
se javio da će se angažirati oko pripreme materijala za prvi poziv. 
 
Ad 4. Urednik nije bio prisutan, ali je poručio da će 52. broj ići u tisak kroz 15-ak dana.  
 
Ad 5. Donesena je odluka da se redovna proljetna Skupština HMD-a sazove 11. svibnja 2018. s 
početkom u 16:00 sati na Geofizičkom odsjeku Prirodoslovno-matematičkog fakulteta. 
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Ad 6. Donesena je odluka da se izlet u Kuću Velebita u Krasnom organizira združeno s Hrvatskim 
agrometeorološkim društvom, a za termin se odredio 9. 6. 2018. 
 
Ad 7. Ksenija Cindrić Kalin izvijestila je UO o upitu predsjednice EMS-a Martine Junge da li je HMD 
2022. ili kasnije voljan organizirati godišnju konferenciju EMS-a. Načelna suglasnost postoji, ali se 
trebaju utvrditi prava i obveze te organizacijske sposobnosti za organizaciju jednog takvog skupa. 
 
 
Sastanak upravnog odbora završio je u 17:15. 
 
 
 
 
Zapisničar: Mladen Rupčić 
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